
 

                              Z á p  i  s   č. 1/2025 
                       z  jednání výboru OPT  Kotva Braník ze dne 13.1.2025 

  

Přítomni :    Škodová, Svobodová, Svatý, Profous, Sova, Pešata, Šťastný      

Omluveni :  Pešatová, Haláček, Černý        

                                        

            Úřední hodiny kanceláře TJ KOTVA Braník v loděnici v Braníku :  

                                     v současnosti jen  ST 15.00-19.00 !!!!!!!            

            VOPT rovněž doporučuje kontakt se sekretariátem TJ přes mailovou adresu 

                                               info@kotvabranik.cz,   

                                                              
             Kontrola zápisu č. 10/2024 z 2.12.2024 – bez připomínek                         

  

12/24   Čestné členství :  Ing. Miloš Svatý – čestné členství TJ – v jednání TJ, bude sledováno 

 

19/24   Zápis a Usnesení z Výroční Konference TJ – trvá, urgence!!!! 

 

45/24   Jelikož oddíl i jeho akce splňují všechny podmínky pro přiznání dotace, VOPT žádá  

            VTJ o  

            uvolnění částky 2 000,--Kč pro zájezd 20.4.2024 Severozápad Vysočiny(již schváleno) 

            uvolnění částky 2 000,--Kč pro zájezd 18.5.2024 Dubské vrchy,(již schváleno) 

            uvolnění částky 4 000,--Kč pro zájezd 19.10.2024 Brdy–Tři Trubky a Dobřív              

            Celkem               8 000,-- Kč z alokované částky pro akce OPT.  

            Použití: náklady na dopravu. 

            Žádáme o zařazení tohoto bodu do jednání VTJ z důvodu průkaznosti a zjednodušení  

            komunikace hospodářky OPT s paní účetní, která potřebuje k zohlednění výše  

            uvedených skutečností do hospodářských výsledků OPT odvolání na bod Zápisu VTJ. 

 

VOPT konstatuje, že komunikace s VTJ absolutně nefunguje, neboť přes opětovné žádosti 

výbor TJ nereaguje přes urgence tyto, pro náš oddíl důležité body v našich Zápisech. Většinu 

těchto bodů opakujeme po dobu téměř celého minulého roku.  

 

1/25    Vedoucí akcí uskutečněných v prosinci 2024 informovali o jejich průběhu: 

             4.12.24   Malostranský hřbitov, vedoucí Králová, 17 účastníků 

             7.12.24   Jílové u Prahy-Kamenice, vedoucí Svobodová, 7 účastníků 

           11.12.24   K chatám-Zbraslav, vedoucí Procházka, 8 účastníků 

           14.12.24   Předvánoční setkání členů OPT, Kolovraty, vedoucí Svatý, 30 účastníků 

           21.12.24   Předvánoční putování za jedlovými větvičkami, vedoucí Pešata, 5 účastníků  

           27.12.24   Protažení po Vánocích: Babice-Louňovice, vedoucí Procházka, 17 účastníků  

     

          Vedoucí akcí uskutečněných v lednu 2025 informovali o jejich průběhu: 

             4.1.25   Ke Slapské přehradě, osadě SKOT a k Taterům, vedoucí Pešata, 5 účastníků 

             6.1.25   Okolo Labe, vedoucí Profous, 7 účastníků 

           11.1.25   Přírodním parkem Jabkenicko, vedoucí Profous, 12 účastníků 

           11.1.25   Řízky u Lidušky-Bojov, vedoucí Pešata, Svatý příprava budoucí akce, 3 účastníci 

           Všechny akce proběhly k plné spokojenosti účastníků. Doplňkové akce nejsou  

           zvýrazněny. Podrobnosti o akcích (trasy akce, seznam účastníků, průběh akce atd.) jsou  

           součástí Zprávy o turistické akci, kterou vypracovává zpravidla vedoucí akce. Zprávy jsou  

           archivovány členem VOPT p. Ing. Svatým a jsou k nahlédnutí. 
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2/25    Pešata, Svatý a Šťastný informovali o situaci s náborem nových členek ze zaniklého    

           turistického oddílu TJ Praga. Po počátečním velkém zájmu o přestup do KTV však po  

           informaci o výši členských příspěvků do TK KOTVA zájem rázem opadl a celá akce skončila   

           neúspěšně. VOPT žádá a doporučuje VTJ znovu přehodnotit výši příspěvků do TJ pro OPT,     

           neboť členové oddílu vzhledem ke svému pokročilému věku nečerpají případné výhody  

           z členství a platba příspěvku je pak víceméně darem pro TJ. 

 

3/25    VOPT obdržel přihlášku do OPT: pí. Jitka Valentová (1953). VOPT doporučuje VTJ její  

            přijetí za člena TJ a OPT od 1.1.2025. 

 

4/25    VOPT rozhodl vybírat startovné od účastníků – nečlenů na akcích dle Plánu akcí OPT ve  

           výši 20,--Kč, na zkoušku, pro jarní sezonu 2025, vyjma autobusových zájezdů. 

 

5/25    Šťastný informoval o situaci s výběrem dopravce pro autobusové zájezdy oddílu. Nabízí se  

           několik možností, nadále  VOPT žádá, prosí OPT, příp. členy TJ o případné tipy na  

           možné dopravce.  Úkol : Šťastný, jemuž prosíme směrujte případné informace na  

           tel.731 418 868. 

 

6/25    VOPT rozhodne o termínu konání VČS OPT na své příští schůzi 10.2.2025. 

 

7/25    VOPT projednal Plán činnosti oddílu na jaro 2025. Definitivní verze po prověření bude  

           přijata na příští schůzi VOPT. 

 

 

     Příští schůze VOPT se koná v pondělí, dne 10.2.2025 od 17.00 hodin v klubovně OPT      

     (kuchyňce) v loděnici v Braníku. 

 

    

    Poznámka.  Schůze VOPT a tím i tento zápis z této schůze se uskutečnil ještě před  

                         zveřejněním  Novoročního „dárku“ v podobě stanovené výše příspěvků do  

                        TJ pro rok 2025 

 

 

 

                  Zapsala : Svobodová                                                      Schválil : Pešata       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                  

             

 

 

 

 

 

 

            



             

          

 

 

 

 

 

 

 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


